

## PROJECT MANAGER DIGITAL MEDIA

January 19<sup>th</sup> 2023 - we are hiring now!

The Interactive Media Foundation (<https://interactivemedia-foundation.com>) is a non-profit organization dedicated to creating multi-format narratives for social change. **Join our Berlin team now** to manage the development and production of **films, VR, XR, games & exhibitions** on technology & culture, environment & biodiversity, climate change & justice.

You bring **experience in media production management, leading creative teams and working with real-time technologies**. You are fluent in German and English (both spoken and written).

- You know how to guide agile and human-centered design processes.
- You enjoy being a sparring partner for creative and technical leads, building and managing teams.
- You know what it needs to embed interactive, audiovisual media in installations & exhibitions.
- You are well versed in breaking down tasks, building pipeline-based workflows and budgeting projects.
- You are interested in emerging technologies and media distribution models.
- You are not fazed by managing our digital archive and assets.

We offer a full-time permanent position (80% part-time if required) with opportunities for mobile and hybrid work set-ups. You will find our creative spaces in Kreuzberg and Ludwigsburg are extraordinary work environments. Our organizational structure is based on mutual respect and participation. Become part of our interdisciplinary ventures exploring complex issues and cutting-edge science. We use rapid prototyping processes to test new media technologies, design engaging stories and build inspiring experiences. You will work with a dedicated team and an exciting network of creative studios and freelance artists. Equal opportunities, integration and inclusion are important to us. We actively support the diversification of gender, origin, religion, or skin color in our teams.

Contact us with a cover letter and your CV:  
[career@interactivemedia-foundation.com](mailto:career@interactivemedia-foundation.com)

## PROJEKTLEITUNG DIGITALE MEDIEN

19. Januar 2023 – Wir stellen jetzt ein!

Die Interactive Media Foundation (<https://interactivemedia-foundation.com>) ist eine Non-Profit-Organisation, die sich der Entwicklung mehrformatiger, gesellschaftsrelevanter Geschichten für den sozialen Wandel widmet. **Werden Sie zum nächstmöglichen Zeitpunkt Teil unseres Berliner Teams**, um die Projektleitung für die Entwicklung und Produktion von **Filmen, VR, XR, Spielen und Ausstellungen** zu den Themenbereichen Technologie & Kultur, Umwelt & Biodiversität, Klimawandel & -Gerechtigkeit zu übernehmen.

Sie haben **Erfahrung im Management von Medienproduktionen, der Leitung kreativer Teams und der Arbeit mit Echtzeittechnologien**. Sie beherrschen Deutsch und Englisch in Wort und Schrift.

- Sie wissen, wie man agile und menschenzentrierte Designprozesse anleitet.
- Sie sind gerne Sparringspartner der Zuständigen für Kreation und Technologie, können Teams aufbauen und führen.
- Sie wissen was es braucht, um interaktive, audiovisuelle Medien in Installationen und Ausstellungen einzubetten.
- Sie sind versiert darin, Aufgaben zu identifizieren, pipeline-basierte Arbeitsabläufe zu planen und Projekte zu budgetieren.
- Sie interessieren sich für neue Technologien und Medienvertriebsmodelle.
- Sie haben Lust, unser digitales Archiv und unsere Medienassets zu verwalten.

Wir bieten Ihnen eine Festanstellung in Vollzeit (bei Bedarf auch 80% Teilzeit) mit Möglichkeiten der mobilen und hybriden Arbeit. In unseren Kreativräumen in Kreuzberg und Ludwigsburg finden Sie ein außergewöhnliches Arbeitsumfeld. Unsere Organisationsstruktur basiert auf gegenseitigem Respekt und Partizipation. Werden Sie Teil unserer interdisziplinären Forschungsreisen durch komplexe Themenwelten und modernster, wissenschaftlicher Erkenntnisse. Wir nutzen Rapid-Prototyping-Verfahren, um neue Medientechnologien zu testen, spannende Geschichten und inspirierende Erlebnisse zu entwickeln. Sie arbeiten zusammen mit einem engagierten Team, einem spannenden Netzwerk von Kreativstudios und freiberuflichen Künstlern.

Chancengleichheit, Integration und Inklusion sind für uns wichtig. Wir unterstützen aktiv die Diversifizierung von Geschlecht, Herkunft, Religion oder Hautfarbe in unseren Teams.

Kontaktieren Sie uns mit einem Anschreiben und Ihrem Lebenslauf:

[career@interactivemedia-foundation.com](mailto:career@interactivemedia-foundation.com)